

Maryknoll Fathers' School
"Exploring the Value of Old Shops"

26th October, 2017

Dear 4B Parents/Guardians,

With a view to provide an opportunity for our students to know more about the value of old shops and collective memory in Hong Kong, all F.4 students will visit the old shops in Sham Shui Po. Details are as follows:

Date: 1st November, 2017 (Wednesday)
Time: 1:30pm – 3:30pm
Destination: Sham Shui Po

Time & Place of Dismissal: 3:30 pm at Sham Shui Po MTR Station

Fee: Free

Teacher-in-charge: Ms. Li Shun Wah (Tel: 27775117)

Please complete and return the reply slip to the teacher-in-charge before that day. For any enquiries, please feel free to contact her.

Ho Lik Sang Lobo

Principal
Maryknoll Fathers' School

Notes to participants:

1. Wear school uniform.
2. Do not bring along valuables and lots of cash.

LSW

Reply Slip

The Principal, Maryknoll Fathers' School

Dear Sir,

I have noted the letter dated 26th October, 2017 regarding the visit to "Exploring the Values of Old Shops".
I grant my consent for my child to take part in the activity.

Name of student: _____ Signature of parent/guardian: _____

Class & No.: _____ Name of parent/guardian: _____

Date: _____ Emergency contact no.: _____

瑪利諾神父教會學校
「老店何價」

敬啟者：為了讓學生更了解老店的價值及何謂集體回憶，本校將會安排中四級學生參加「老店何價」的活動。詳情如下：

日期： 二零一七年十一月一日（星期三）
時間： 下午一時半至三時半
參觀地點： 深水埗
解散時間及地點： 三時半於深水埗港鐵站
費用： 全免
負責老師： 李舜華老師（電話：27775117）

請閣下填妥下列回條，並於活動日前交回負責老師。

此致
中四級家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一七年十月二十六日

參加者須知：

- 一． 穿著整齊校服。
- 二． 不宜攜帶貴重物品或大量金錢，免招損失。

LSW

-----✂-----

回 條

敬覆者：本人知悉二零一七年十月二十六日發出關於「老店何價」的通告內容。本人同意 敝子弟參加是項活動。

此覆

瑪利諾神父教會學校校長

學生姓名： _____

家長簽署： _____

班別、班號： _____

家長姓名： _____

日期： _____ 年 _____ 月 _____ 日

緊急聯絡電話： _____